
Referat Møtesekretariat: Marion Elvrum

Til: Styremedlemmene (styret 2023)

Om: REFERAT Styremøte onsdag 1. mars 2023

Møtetid: Kl. 18:00-20:00 Møtested: LY14

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine  /sign./

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument tilsendes
de faste representantene.

Tilstede: Jon-Emil Steine, Trine Lium Aas, Malin Helgestad, Lars Magnus Burø, Anne Jamgrav Lauve,
Elias Molden (for Embla Vegard Aurmo), Stian Norrud Busch, Marion Elvrum, Eline Grindberg, Anna Eick
Heide, Fredrik Mathisen Håstein

Ikke tilstede: Silje Lyngby

SAKSLISTE
40/23 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjennes

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjennes

41/23 Leder

Innsjekk v/Alle

- Styret har innsjekk.

Æresmedlemskomite v/Jon-Emil



- Ved forrige møte ble komitélederne spurt om å skaffe representanter innad i komiteene

sine. De som har gjort dette, legger inn representantene i tråden på Slack, de som ikke har

gjort det finner noen ASAP og legger dem inn på Slack. Oppfordres til å prøve å få tak i

to, og det må ikke være vervugler!

Pedagogstudentene v/Jon-Emil

- Ønsker å ha et åpent møte med oss, Salt og Spanskrøret med tanke på et potensielt

samarbeid. Dette møtet er satt til 12.03 kl 15:00-17:00, og er mest relevant for

arrkom/fagkom/koskom(& redaksjonen). KOmmenter gjerne på innlegget til Embla på

Slack om dere vil være med.

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil

- Siste innspurt om jubileumsuke, fikse opp det som trengs der :)

- Ellers same same

42/23 Nestleder

Kontor update

- Etter møte med SU har vi funnet ut at det blir nytt fellesareal for alle

linjeforeningskontorer i framtida en gang, derfor får vi ikke no nytt kontor nå (trolig). Har

sendt mail til kontaktperson og spurt om vi får beholde det kontoret vi har fram til da i det

minste. Har per 06.03 enda ikke fått svar på dette.

- Bør vi revurdere åpningstidene på kontoret, det kommer litt for lite folk og besøker oss.

Vi kan eventuelt kutte på åpningstider. Et annet alternativ er å kjøre en spørsmålsrunde på

IG om hva som skal til for å få folk til å komme dit og kjøre på med mer promo for det. I

tillegg bør vi alle tenke på hvordan vi kan promotere kontoret, hvordan bruker vi det og

hvordan skal vi jobbe med å få medlemmene våre dit?

Oppdatering av tiden fremover v/Marion

- Masse skolegreier knytta til bacheloroppgave, men skal jobbe med å få til mer pins og

kjøre videre kontordrift og tar tak i det som trengs.



43/23 Økonomiansvarlig

Økonomiansvarlig i komiteer

- Savner fremdeles at enkelte komiteer sender inn dette. I de komiteene det trengs må dette

oppklares ASAP.

Oppdatering av tiden fremover v/Trine

- Innbetalinger av jubball

- Fortsett med å si ifra når dere bruker penger!

44/23 Arrangementsansvarlig

Årelekene 04. Mars

- På grunn av dårlige utsikter mtp vær (meldt regn hele uka), så flyttes dette til 25 mars.

Beerpongturnering 29. Mars

- Satt til onsdag før påske for å få med litt folk før de eventuelt reiser hjem til påske.

Påskeeggjakt

- Jobber med å få tak i spons til å få til dette !

Immatrikuleringsball

- Dette blir 15 september på Banksalen. Valgte Banksalen over Royal Garden som tidligere

da dette var billigere.

Forespørsel fra SALT om silent disco på Havet 14. April

- Det er første helga etter påske. Vi ønsker å være med, så Malin får avtale videre med

dem. Det er snakk om salg av billetter, slik at det blir en grei fordeling av deltakere.

Oppdatering av tiden fremover v/Malin

- Flere arrangement framover, men det tenker vi ikke på helt enda…



45/23 Faddersjefer

Møte med fadderutvalget

- Hadde foredrag med lykkepromille og fra fadderutvalget. Det er satt frist til 01.04 til å

sende inn plan for fadderuka. Har blitt oppfordret til å tenke på å bedre inkludering, mye

er bra men det er fremdeles mye man kan bli bedre på. Det arrangeres også fadderkurs.

Møte med komite

- Første møte 2 mars.

Oppdatering av tiden fremover v/Anna og Fredrik

- Foredrag med lykkepromille 16 mars, kjekt å komme igang…

- Få inn Erudio (+ kontoret) i fadderuka!

- Kjønnsdelt arrangementer i fadderuka

46/23 Sosialansvarlig

Møte med Koskom

- Har satt opp plan for resten av semesteret. Dette har blitt lagt inn i flytskjema og på

aktivitetskalender slik at alle skal kunne få det med seg. I tillegg har man satt rollene

innad i komiteen.

Hyttetur

- Per nå ser det ut til at det blir 28. Til 30. April. Fremmet ønske om å ta 29. Til 30. I stedet

blant styret. I tillegg hadde det vært gøy om vi kan få til noe til høsten også!

Sosialt med styret

- Ønsker om eventuelle ting å gjøre; Karaoke, tur i marka (til fots), isbading på Havet (kan

søke midler hos SU til dette??)

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus

- Keeping up the good work!



47/23 Fagansvarlig

Arrangement

- Gjennomgått på møte innad i komiteen.

- Quiz er flyttet til Olavshallen og dette funka veldig fint. Veldig greit å få en plass som er

større slik at flere kan få lov til å være med. Etter neste quiz, som er i jubileumsuka, er

det ønskelig med en meningsmåling for å se hvor fornøyde medlemmene er med

flyttinga.

- Skrivestue; her var det ingen utenfor fagkom som møtte opp. Kanskje er det behov for å

endre grafisk profil i promo for å få flere til å komme. Kanskje kan det og være en ide å

bytte dag. Prøver igjen 23.03!

Oppdatering av tiden fremover v/Elias (nestleder)

- Er i dialog med Spanskrøret angående fremtidige seminarsamarbeid etc.

- Ønsker fremdeles skap på Kalvskinnet!!

48/23 Redaktør

- Har hatt møte med komiteen. Her ble det satt opp grovskisse av hva som skal være med,

fordeling av saker osv.

- Det er ønskelig med presentasjon av styret i Ugleposten. Fint om folk kan ta

utgangspunkt i fjorårets utgave (ligger på nettsiden) og skrive et lite informasjonsskriv

som leveres senest 29.03.

Oppdatering av tiden fremover v/Anne

- Skal sette sammen det grafiske osv. I påska. Ugleposten sendes til print etter påske og

kommer ut i slutten av april!

49/23 Informasjonsansvarlig

Kalender i starten av mnd



- Enkelte linjeforeninger kjører ut en kalender i starten av hver måned med oversikt over

alle arrangement som kommer i nærmeste framtid. Dette er noe vi kunne tjene på, Da er

det viktig at vi oppdaterer aktivitetskalenderen til enhver tid.

Oppdatering av tiden fremover v/Eline:

- Husk å send ei mld til Eline når det legges inn noe på aktivitetskalenderen.

50/23 Grafisk

Oppdatering av tiden fremover v/Stian

- Genser update kommer når Stian har tid.

- Minner om frist til at hvis man skal ha Stian til å lage noe, så må det legges inn før helga

seinest.

- Fullføre Jubkom program

51/23 Aktivitetsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Silje

- Ikke særlig nytt å komme med

- Jobber med aktivitetsdag i jubileumsuka.

- Fotballturnering

52/23 Eventuelt

Promotering av Dragvollrevyen v/Promkom

- Vi ble invitert, men menneskelig svikt i systemet har gjort at den ikke ble videreformidlet

til styret. Påmeldingsfrist er i dag (01.03). Mange ugler som er med på dette, så det ble

enighet om å legge ut en IG story som promo for dette.

Styrevors og ball-etikette v/Jon-Emil

- Dette gjelder ball hvor man er ekstern generelt, men revy ligner også litt.

- Styrevors

- Her har man en super måte å bli kjent med folk på; Bytting av pins.



- Vær obs på at rykter spres fort etter vors, og ryktene blir stående veldig hardt. Så

forsøk å ikke bli for fulle osv, det kan få konsekvenser for linjeforeninga seinere.

- Hvordan funker det?

- Eksterne inviteres til å delta på styrevors og ball. Her har man med

styregaver (ikke på revy). Hva dette er kan variere veldig, men det er stort

sett alkohol, som skal drikkes fordi man “mister” korka. Gaver kan

tilpasses situasjon og gjøres kreativt. Det viktigste er å ha det gøy!!!

- På selve ballet

- Eksterne er gjester, dette inkluderer oss i styret på vårt ball. Viktig å vite hvem

som feires på ulike ball; Jubileumsball feirer linjeforeninga, immball feirer

førsteklasse. Med utgangpunkt i dette; prøv å unngå å bidra til å klaging på at det

ble for intent osv for eksterne. Alle eksterne styrer deltar i framføring av Fader

Abraham under ballet

(https://old.online.ntnu.no/wiki/online/info/sosialt-og-okonomisk/studentsanger/fa

derabraham/). Og igjen, ikke bli for fulle, det er dårlig for ryktet vårt.

- Nach

- Det er vanlig å ha nach på kontorer på Gløs. Her kan det skje bergning, dvs. At

man “tar” med seg noe fra kontoret, og gir det tilbake ved en senere anledning

(Her kommer det regler for dette på Slack). Viktig at man leverer det tilbake, du

skal ikke ta noe som er viktig for drift, du må ikke bli sett og hvis man merker at

det mangler så må det leveres tilbake.

Øl v/Jon-Emil

- Etter allmøtet i november sitter vi fremdeles igjen med litt øl, selv etter at 2022 styret har

drukket en del av det. Dette vil bli solgt til redusert pris innad i styret på jubileumsball

vors og nach for oss internt.

Varslinger v/Jon Emil

- Kom litt seint etter LFF møte i dag (01.03). Varslingsskjema for oss i Erudio finnes på FB

og på hjemmesiden vår. Her kan man varsle om alt som ikke burde skje/det man ikke er

helt fornøyd med. Heldigvis er ikke dette veldig ofte brukt. Men det er viktig at vi blaster

https://old.online.ntnu.no/wiki/online/info/sosialt-og-okonomisk/studentsanger/faderabraham/
https://old.online.ntnu.no/wiki/online/info/sosialt-og-okonomisk/studentsanger/faderabraham/


medlemmene våre med dette under fadderuka sånn at de vet at de har muligehten. Dette

bør skje via promo både før og underveis; det er viktigere at det kommer opp for mye enn

for lite.

- Vi tar opp dette igjen ved neste møte, knyttet opp mot skjemaet og hvordan vi behandler

varslinger.

Møteplan v/alle

- Neste møte er satt til 15.03, deretter blir neste møte 29.03 kl 18:00

Møteevaluering v/alle

- Produktive / effektive

- Mangler snacks

- Anna fikser til neste gang :)

- Sosialansvarlig lager snacksliste til møter.

Hevet: 20:03


